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该套件包含塑料耳部固定板及塑料耳道延长管，专为基于射频技术的双耳助听器测试而设计。
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简介
本套件专为改装现有 KEMAR 设备，用于测试基于射频（RF）技术的双耳助听器。该套件已预装于 GRAS

45BB-7、-08 KEMAR 头部及躯干模型，用于测试双耳助听器（2通道）。RA0251 套件仅可与 GRAS

45BB 或 45BC KEMAR 型号兼容。因此，它不兼容旧款 GRAS 45BA 或 45BM

KEMAR，也不兼容更早的 Knowles KEMAR。

设计
该套件包含如上图所示的耳部固定板，采用 POM 塑料制成并通过塑料螺丝固定。套件还包含 RA0249 和 RA0250 耳道延长件，以

及用于在 GRAS KEMAR 上进行安装的必要工具。这些组件替代了原有的金属部件，且不会干扰射频信号。

性能与保修
GRAS 配件采用不锈钢、合金及高品质复合材料制成。这些产品在正常使用情况下享有 2 年保修服务。对于电池、电缆及风罩等耗材，我们提供 6 个月的保修服务。

https://www.grasacoustics.com/products/for-artificial-ears-and-mouths/product/gras-ra0249-straight-plastic-ear-canal-extension-kit
https://www.grasacoustics.com/products/for-artificial-ears-and-mouths/product/gras-ra0250-tapered-plastic-ear-canal-extension-kit
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About GRAS Sound & Vibration
GRAS is a worldwide leader in the sound and vibration industry. We develop and manufacture state-of-the-art measurement microphones and related
equipment for industries where acoustic measuring accuracy and repeatability are of the utmost importance. This includes applications and solutions for
customers within the fields of aerospace, automotive, audiology, consumer electronics and other highly demanding industries. GRAS microphones are
designed to live up to the high quality, durability and accuracy that our customers have come to expect, trust and require.
GRAS Sound & Vibration is represented through subsidiaries and distributors in more than 40 countries and is part of Axiometrix Solutions, a leading test
solutions provider comprised of globally recognized measurement brands. Read more at www.grasacoustics.com
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